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Referat bestyrelsesmøde 23. september 2024 -  
 

Til stede: Camilla Jellesmark (Formand), Julie Bjerg Hynne (Kasser), Malene Frøsig Bach, Gitte 
Hellerup Larsen, Mette Gade, Mette Als Horn, Katrine Mohr, Inge Hansen 
 
Dagsorden:  
Stald: 

• Personale: Status 
Lærke er stoppet 
Freja er startet 
Mark hjælper stadig lidt 

• Personalet er ved at finde rutinerne 😊 

• Fremtidig struktur i stalden: 
Jo og Olivia fordeler ”leder” ansvaret 
Jo: det praktiske – bestille foder, wrap/hø/halm mm 
Olivia personale:  fx Sygdom, fordeling af maskinvagter, timesedler 

• Erhvervespraktik uge 43: 2 henvendelser   
Staldpersonalet vil gerne tage sig af dem.  

• Hø/Wrap/halm- hvad er status? Bruger vi stadig for meget 
Halm: henvendelse fra pensionærer ang. halm mængden. Stald er i dialog  

• Dårlig halm kvalitet (mug og tidsler): Stald personalet har lavet opslag på FB - har 
kontaktet leverandør  

• Analyse af wrap:  Lavt protein indhold i 1. slet, gælder for hale landet 
Har bedt om analyse af 2. slet. 

• Kørsel af ridehusene: personalet er blevet trænet af Janus. 
Janus har bedt personalet om at vande mere, dog er begge ridehuse blevet meget våde 
(for våde).  
Lars (spring) har rost kørsel af baner 

• Foderskilte: Der står stadig en håndfuld på skiltene –ændres til 1 eller 2 mål (info på 
medlemsmøde) 

• Personalet trænes i vedligehold af maskiner 
Folde: 

• Fællesfolde – Alle fællesfolde er besat.  

• Løbefolde: Fredning af løbefolde. 
 Løbefoldene får automatisk fred, idet der ikke er så mange heste på løbefolde i 
øjeblikket. 
 

Rideskole: 

• Heste/ponyer: (opdatering) 
Nye ponyer/heste -Mary, Robbie, Monique, Hannibal går alle med på begynder/let 
øvet/øvet hold  
Hannibal: Flyttet til rideskole-hestestalden 
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• Solgte Ponyer/heste: 
Snehvide: Kunne ikke holde til at gå rideskole – flyttet til Nordsjælland 
Snøvsen: Gået på pension – flyttet til Jylland 
Polo: Fungerede ikke i rideskolen – Polo er en en-mands pony.  

• Leder for elevskole: Ny Leder for elevskole starter snart (1/11-24). 

• Hold: Kæphestehold midlertidig nedlagt.  

• Efterårsferien – ridelejr: 
Der afholdes ridelejr i uge 42.  
1 børneridelejr med overnatning (søndag- onsdag, 5x ridning, pris 1500 kr) udsolgt 
1 børneridelejr uden overnatning (onsdag-fredag, 4x ridning, pris 1200 kr) 
1 voksenridelejr med overnatning (fredag-søndag, 4x ridning, 1400 kr) 

• Sociale medier: 
Underviserne snakker med rytterne på holdene, om hvad man lægger op på sociale medier 
.  
Leder for elevskole: 

• Udmelding mht. ansættelse samt start – udmelding kom onsdag 11/9-2024 

• Præsentation af Bianca til medlemsmøde: 
 

Medlemsmøde: 

• Torsdag 10. oktober kl. 18-20 
Emner: kan ses i invitationen 
 

Økonomi/Julie: 

• Nyt betalings system til automater med QR koder/MP-betaling 
Indkøb af lille maskine til mugning (aflaste den røde maskine) 
Fordel: maskinen er mindre og kan bedre komme ind i de små bokse 
Færre skader på inventar, da den fylder mindre bag til 
2 kan arbejde samtidig – fx 1 kan muge, 1 kan køre halm 

• Klubben har fået et aktivitetstilskud (Ballerup kommune)  
 
Kontrakter: 

• Gennemgang af kontrakter – 
Box tildeling – Forslag: 1 år på internliste efter man er flyttet indskrives. Videre formidles til 
medlemmer på medlemsmødet. 

• Andre kontrakter/regler som blev gennemgået: Sikkerhedsregler, ordensregler, vi skal 

hjælpe hinanden, hestetrailer kontrakt, boksskifte/rokade 

Der var kun små rettelser  

 
Arbejdsdag 29 september – opgaver: (Malene) 

• Opgaver der fx skal laves: 
Der er en lang liste af opgaver store som små, ude som inde 
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• Datoer: 

• Maling af cafeteria 14. september – der er malet (Næsten) – det er blevet så flot 

• Arbejdsdag 29 september (Malene)  

• Rytterstuen trænger til at blive gjort lidt hyggeligt 15. september (Elise) – er udført 

• Banko – 2. november (Sofie og Mette) – Det bliver hyggeligt 

• Lotteri til rideskolestævnet 8-10 november  
 
EVT:  


